
دمبله آماده حضور در یونایتد

نشریه انگلیسی »منچستر ایونینگ نیوز« با انتشار گزارشی مدعی شد موسی دمبله، 

مهاجم فرانسوی تیم فوتبال المپیک لیون درصورتی که در تابستان پیش رو پیشنهادی 

از منچستریونایتد دریافت کند، آن را رد نخواهد کرد و آماده پیوستن به شیاطین سرخ 

است. منچستریونایتد مدت هاست که به دنبال به خدمت گرفتن این مهاجم 23ساله 

از لیون است و او را گزینه مناسبی برای تقویت خط حمله خود می بیند، از این رو 

به خدمت گرفتن این بازیکن را جزء اولویت های خود در فصل نقل وانتقالات تابستانی 

پیش رو قرار داده  است. با توجه به مختومه اعلام شدن فصل 20-2019 لوشامپیونای 

فرانسه درنتیجه شیوع ویروس کرونا و عدم موفقیت لیون در کسب سهمیه حضور در 

رقابت های اروپایی فصل آینده، جدایی موسی دمبله از لیون در تابستان محتمل به نظر 

می رسد. مهاجم پیشین فولام که در سال 2018 از سلتیک به لیون پیوست، تاکنون 

در 88 بازی موفق به زدن 42 گل برای این تیم شده است. این مهاجم فرانسوی که تا 

سال 2023 تحت  قرارداد این باشگاه فرانسوی  است، ارزشش در بازار نقل وانتقالات 

40میلیون یورو تخمین زده شده است.

ورنر: به بایرن نمی روم

تیمو ورنر بعد از درخشش در لایپزیگ مورد توجه چند تیم بزرگ اروپایی ازجمله 

بایرن مونیخ قرار گرفته است. این مهاجم جوان تاکید کرده نمی خواهد راهی 

بایرن شود و همین باعث شده شانس دیگر تیم ها برای جذب او بیشتر شود: 

»بایرن باشگاه بزرگی است و اصلا نیاز به صحبت در این زمینه نیست؛ همچنان 

که هانس فلیک هم ثابت کرده که شایستگی نشستن روی نیمکت بایرن را داشته 

است، اما من اگر به دنبال تغییر باشم بهتر است در باشگاهی غیر از بایرن مونیخ 

بازی کنم.« او ادامه داد: »بازی کردن در یک لیگ دیگر چالشی جذاب برای 

من خواهد بود و من را به خود جلب می کند. ترجیح می دهم درصورت جدایی 

از لایپزیگ راهی لیگ دیگری شوم و به نظرم این گونه هم به باشگاه کنونی ام 

احترام گذاشته ام.« از لیورپول به عنوان مشتری جدی ورنر سخن به میان می آید 

و خود این بازیکن هم اعلام کرده دوست دارد زیرنظر یورگن کلوپ بازی کند. با 

این حال او تاکید کرد می خواهد راهی تیمی شود که فرصت حضور در ترکیب 

اصلی را داشته باشد.

میلان با دوناروما تمدید می کند

آینده حرفه ای جان لوئیجی دوناروما در میلان همچنان در هاله ای از ابهام قرار دارد 

و گفته می شود باشگاه هایی همچون یوونتوس، چلسی و پاری سن ژرمن وضعیت 

دروازه  بان 21ساله روسونری را زیرنظر دارند، اما ظاهرا مدیران باشگاه میلان نمی خواهند 

دوناروما را به این راحتی از دست بدهند. نشریه ایتالیایی »گاتزتا دلواسپورت« خبر داد 

سران باشگاه میلان مذاکرات خود را با مینو رایولا، مدیربرنامه های جان لوئیجی دوناروما 

آغاز کرده اند و امیدوارند بتوانند قرارداد این دروازه بان ایتالیایی را برای یک سال دیگر 

تمدید کنند، این درحالی است که قرارداد فعلی او در پایان ماه ژوئن 2021 به پایان 

می رسد. طبق این گزارش، دوناروما هم ترجیح می دهد در میلان بماند و نمی خواهد 

بدون هیچ دلیلی اقدام به ترک این باشگاه کند، از این رو او هم تمایل به تمدید یک ساله 

قراردادش را دارد. دونارومای 21ساله که پیش از این هم مورد توجه باشگاه هایی 

همچون رئال مادرید، منچستریونایتد و آرسنال قرار داشت، ارزشش در بازار نقل وانتقالات 

50میلیون یورو تخمین زده شده است. او در حال حاضر با دریافت 6 میلیون یورو در 

سال، بیشترین دستمزد دریافتی را بین بازیکنان میلان دارد.
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باشگاه های لیگ برتری بالاخره تصمیم گرفتند 

پس از مدت ها بحث و مذاکره، ادامه رقابت های 

این فصل را با رعایت ضوابط بهداشتی و اصول 

ایمنی برگزار کنند و دراین میان شاید بیش از همه 

هواداران لیورپول از شنیدن این خبر خوشحال 

شده باشند که تیم شان پس از 30سال در آستانه 

کسب نخستین جام قهرمانی خود است. پیش از 

این سه کشور هلند، آرژانتین و فرانسه تصمیم به 

تعطیل کردن مسابقات خود تا پاییز گرفته بودند 

که درمیان آنها تنها فرانسوی ها بودند که تکلیف 

قهرمان فصل را مشخص کردند و دو کشور دیگر 

لیگ را نیمه کاره رها کردند و این فصل قهرمانی 

نخواهند داشت. 

     دودستگی میان بازیکنان

روز جمعه جلسه ای به صورت ویدئوکنفرانس بین 

نمایندگان 20 باشگاه لیگ برتری برگزار شد که 

حدود 3 ساعت و نیم به طول انجامید و درنهایت 

تصمیم بر این شـــد کـــه ادامه رقابت های لیگ 

درصورت موافقت دولت و فراهم بودن شرایط در 

خردادماه پیگیری شود. حالا مساله اصلی یافتن 

راه حلی مطمئن برای انجام بازی ها بدون ترس از 

تهدید کرونا و همچنین راهکاری برای جلوگیری از 

تجمع هواداران مقابل ورزشگاه هاست. 

البتـــه درمیان باشـــگاه ها مخالفانی هم با این 

تصمیم وجود دارند و معتقدند تعجیل برای آغاز 

دوباره بازی ها ممکن اســـت شرایطی بحرانی را 

برای بازیکنان و سایر عوامل دخیل در برگزاری 

بازی ها ایجاد کند که جبران ناپذیر خواهد بود. 

به عقیده این عده، سلامت بازیکنان و کادرفنی 

بسیار ارزشمندتر از برگزاری بازی هاست و با این 

کار حتـــی خانواده های آنها نیز در خطر ابتلا به 

این بیمـــاری مهلک قرار می گیرند. پیش از این 

ســـرخیو آگرو در گفت وگویی گفته بود از شروع 

دوباره مســـابقات هراس و از خطر ابتلا به کرونا 

ترس زیادی دارد. اتحادیه بازیکنان انگلیس هم در 

بیانیه ای اعلام کرده سلامت افراد در اولویت قرار 

دارد و نباید آن را فدای مسائل مالی و درآمدزایی 

از مسابقات کرد. حالا چندین بازیکن لیگ برتری 

در تلاشند تا سایرین را برای مقابله با این تصمیم 

و جلوگیری از برگزاری مسابقات متقاعد کنند. 

دراین میان بازیکنانی هم هستند که موافق ادامه 

لیگ هســـتند و این دودستگی مانع رسیدن به 

تصمیمی واحد درمیان آنها شده است. هم دولت 

انگلیس و هم مسئولان برگزاری مسابقات موافق 

ادامه لیگ هستند و بارها تاکید کرده اند درصورت 

مهیا بودن شرایط در اولین فرصت مسابقات انجام 

خواهد شـــد. با توجه به اینکه محدودیت های 

اعمال شده پس از شـــیوع کرونا در کشورهای 

مختلف درحال کم شـــدن است، انتظار می رود 

فعالیت های ورزشی هم کم کم روال عادی خود را 

در پیش بگیرد و به همین دلیل اتحادیه بازیکنان 

در لیگ جزیره کار بسیار سختی برای جلوگیری 

از آغاز بازی ها خواهد داشت. 

     ترس از اجتماع هواداران

دولت انگلیس قرار است روز پنجشنبه و درصورتی 

که نمودار شیوع بیماری همچنان نزولی باشد، 

قوانین تازه ای دربـــاره قرنطینه و فاصله گذاری 

اجتماعی اعلام کند و احتمال دارد در جلســـه 

بعدی باشگاه ها که جمعه پیش رو برگزار می شود 

حتی تاریخ دقیق آغاز تمرینات و مسابقات نیز 

مشخص شود. 

از سوی دیگر پلیس به مسئولان برگزاری مسابقات 

توصیه کرده بود درصورت امکان تیم ها بازی های 

خانگی خود را در ورزشگاهی خارج از شهر خود 

برگزار کنند، چراکـــه با وجود اینکه بازی ها قرار 

اســـت بدون تماشـــاگر برگزار شود اما مطمئنا 

شـــاهد اجتماع هواداران تیم ها پشت درهای 

ورزشگاه برای حمایت از تیم های خود خواهیم 

بود. به همین دلیل 8 ورزشـــگاه که همگی جزء 

ورزشگاه های تیم های لیگ برتری هستند برای 

انجام مسابقات در نظر گرفته شده است. مبنای 

اصلی این انتخاب ها امکان اجرای پروتکل های 

ایمنـــی در داخل ورزشـــگاه و همچنین فاصله 

مناســـب با فضای بیرونی آن است تا مشکلی از 

نظر انتقال بیماری برای افراد به وجود نیاید. 

ورزشـــگاه هایی مانند اتحاد )منچسترسیتی( و 

آمکس )برایتون( که در مرکز شهر قرار ندارند و دور 

از مناطق پرجمعیت هستند ازجمله این انتخاب ها 

هستند که احتمالا ادامه فصل در آنها پیگیری 

خواهد شد. همچنین مسئولان برگزاری بازی ها 

در نظر دارند به گونه ای ورزشگاه ها را انتخاب کنند 

تا تیم ها کمترین مسافت را برای رسیدن به شهر 

موردنظر طی کنند و به این ترتیب خطری آنها را 

تهدید نکند.  طبق برآوردهای اولیه ای که انجام 

شده احتمالا تمرینات تیم ها از 18 ماه می )29 

اردیبهشـــت( آغاز خواهد شد و بازی ها هم از 8 

ژوئن )19خرداد( از سر گرفته خواهد شد. البته 

تمام این پیش بینی ها و برنامه ریزی ها بستگی 

به اعلام نظر نهایی دولت درخصوص شرایط این 

کشور و افول اپیدمی در انگلیس خواهد داشت. 

برنامهانگلیسیها؛برگزاریمسابقاتدرزمینبیطرفبارعایتاصولبهداشتی

تعطیلی لیگ برتر جزء گزینه ها نیست

هندبال جوانان آسیا به مهر موکول شد
هفدهمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی پســـران جوان آسیا که قرار بود 

تیرماه در شیراز برگزار شود، به دلیل شیوع کرونا به تعویق افتاد. این رقابت ها، 

مسابقات انتخابی قهرمانی 2021 جهانی مجارستان نیز بود. این مسابقات 

که قرار بود از 20 تا 31 تیرماه برگزار شود به علت شیوع کروناویروس به تعویق 

افتاد و اکنون کنفدراسیون آسیا تاریخ جدید برگزاری این مسابقات را اعلام کرده 

است. به این ترتیب این بازی ها از 12 تا 22 مهرماه سال جاری برگزار خواهد 

شد. هفدهمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی جوانان آسیا به میزبانی ایران 

و در شهر شیراز برگزار می شود.

عربی: باید 3 برابر قبل تمرین کنیم
فرشاد عربی، سرمربی تیم تالو در گفت وگو با تسنیم، درخصوص شرایط خود و 

ملی پوشان تالو در روزهای کرونایی اظهار داشت: »متاسفانه در این شرایط همه 

به نوعی درگیر هستیم و باید با شرایط کنار بیاییم تا این بیماری کنترل و مهار 

شود. به صورت مستمر تمرینات عمومی را در خانه انجام می دهیم اما تمرین 

در فضای بسته و بدون سالن خیلی محدود است. رشته ما به گونه ای است که 

باید یک سری پرش ها را انجام داد و اصلا امکان انجام این حرکات در خانه فراهم 

نیست. با وجود این تلاش می کنیم تا جایی که می توانیم آمادگی جسمانی مان 

را حفظ کنیم. یک ورزشـــکار وقتی 15 روز تمرین نکند باید سه برابر این مدت 

تمرین کند تا به شرایط قبلی بازگردد.« وی درخصوص لغو مسابقات ورزشی رشته 

ووشو گفت: »قرار بود آبان ماه سال جاری جام جهانی تالو در توکیو برگزار شود که 

به طور کامل لغو شد و قرار است در سال 2022 برگزار شود. مسابقات قهرمانی 

آســـیا بزرگسالان نیز قرار بود اوایل آبان ماه برگزار شود که قرار است با تاخیری 

چندماهه در پایان سال 99 یا به عبارتی، در ابتدای سال 2021 برگزار شود.«

رنکینگ جدید تکواندوکاران اعلام شد
سایت رسمی فدراسیون جهانی تکواندو، رنکینگ المپیکی تکواندوکاران در 

ماه می را اعلام کرد. در رده بندی اعلام شده ازسوی فدراسیون جهانی، آرمین 

هادی پور نماینده وزن 58- کیلوگرم کشورمان با 312/84 امتیاز جایگاه ششم 

را دراختیار دارد؛ فرزان عاشـــورزاده دیگر تکواندوکار این وزن نیز با 133/51 

امتیاز در رده بیســـت ونهم قرار دارد. در وزن 68- کیلوگرم میرهاشم حسینی 

با 288/56 امتیاز در رده هفتم قرار دارد، ســـروش احمدی با 224/84 امتیاز 

جایگاه چهاردهم را به خود اختصاص داده و امیرمحمد بخشی نیز با 142/42 

امتیاز رده بیست و سوم را به نام خود ثبت کرده است. سجاد مردانی تکواندوکار 

وزن 80+ کیلوگرم با 249/94 امتیاز جایگاه هشتمی را به خود اختصاص داده 

اســـت. در گروه زنان ناهید کیانی در وزن 49- کیلوگرم با 106/69 امتیاز رده 

چهل وششـــم را به نام خود ثبت کرده است. در وزن 67- کیلوگرم یلدا ولی نژاد 

بـــا 150/12 امتیاز رده نوزدهم را به خود اختصاص داده و کیمیا همتی دیگر 

نماینده ایران در این وزن با 77 امتیاز در رده چهل وهشتم قرار گرفته است.

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

تیم وزنه برداری دانشگاه آزاد اسلامی با تعطیلی رقابت های 

لیگ برتر به دلیل شیوع ویروس کرونا و حمایت از ورزشکاران، 

مربیان و دســـت اندرکاران این رشـــته ورزشی، با رای مثبت 

تیم های شـــرکت کننده در لیگ برتـــر جایگاه دومی اش در 

جدول رده بندی مسجل شد تا برای اولین بار راهی رقابت های 

باشگاه های جهان شود. در این بین حضور یک سرپرست از 

جنس وزنه برداری که خانواده ای ورزشـــی را به همراه دارد، 

کمک زیادی کرد تا ورزشکاران این رشته در دانشگاه آزاد خوش 

بدرخشـــند و در یک قدمی قهرمانی لیگ کشور قرار بگیرند. 

فرصتی دســـت داد تا با فرشاد غزالیان درباره نایب قهرمانی 

لیگ برتر گفت وگویی داشته باشیم که در ادامه می خوانید.

استارت جمع وجور کردن این تیم از چه زمانی زده شد؟
قبل از هرچیز باید حلول ماه مبارک رمضان را تبریک بگویم 

و آرزوی قبولی طاعات و عبادات هموطنانم را داشته باشم. 

ما بعد از یک وقفه طولانی تصمیم گرفتیم بار دیگر در لیگ 

وزنه برداری تیم داشته باشیم که البته بسیار بجا و درست هم 

بود. اما خب تا این تصمیم ابلاغ شود، حدودا مردادماه سال 

گذشـــته بود و فکر می کنم آخرین تیمی بودیم که شروع به 

بســـتن تیم کرد. این کار بسیار سخت بود، چون بسیاری از 

ورزشکاران در تیم های دیگر دارای قرارداد بودند، ولی باتوجه 

به اینکه هم من و هم کادر فنی در این رشـــته ورزشی اشراف 

کامل داشتیم، توانستیم در تمامی اوزان نفرات خوبی را جذب 

کنیم و در دقیقه90 تیم را ببندیم. البته در شروع کمی مشکل 

داشتیم، چون تیم تازه جمع وجور شده بود، اما ثابت کردیم 

که می خواهیم کارهای بزرگ انجام دهیم و این شدنی است.

شـــما موفق شدید در این رقابت ها مقام دومی را کسب 
کنید. از سطح این رقابت ها بگویید.

من باید ابتدا به سابقه تیم های شرکت کننده در این رقابت ها 

اشاره کنم. ما رقابت تنگاتنگی با تیم ها داشتیم، به طورمثال 

حفاری که رتبه ســـوم را از آن خود کرد، تیمی اســـت که 3 

دهه است در وزنه برداری تیم داری می کند و تیم ریشه داری 

اســـت که بارها قهرمان ایران و آسیا شده و توانسته در زمینه 

بازیکن ســـازی هم موفق باشد، چراکه تیم جوانان هم دارد. 

نیروی زمینی و عقاب هم از سال 80 در لیگ حضور دارند و از 

ساختار خوبی برخوردار هستند و یا تیم مناطق نفت خیز اهواز 

حدودا 3 دهه است در لیگ وزنه برداری حضور دارد و چندین 

دوره در باشـــگاه های آسیا حاضر شده است. تیم بیمه رازی 

هم که 3 سال است وارد لیگ شده، بسیاری از ملی پوشان را 

در اختیار داشـــت، چون زودتر از ما کارش را شروع کرده بود 

و این نشـــان می دهد تیم دانشگاه آزاد چه راه سختی داشت 

تا به این عنوان دست پیدا کند. تمام بچه های ما از جان مایه 

گذاشتند و جا دارد من به خاطر تلاش آنها برای کسب تک تک 

این امتیازات که منجر به نایب قهرمانی شد، تشکر کنم.

با اینکه شما نفرات چندان برجسته ای در اختیار نداشتید، 
اما در ادامه توانستید ملی پوشان زیادی را تربیت کنید.

این تیم وقتی شـــروع کرد و وارد لیگ شد، ما تنها 2 ملی پوش 

کم تجربه را که به تازگی ملی پوش شده بودند در اختیار داشتیم. 

اما یکی از افتخارات ما این بود که وقتی مســـابقات ادامه پیدا 

کرد، در شروع حافظ قشقایی در رقابت های جهانی به عنوان 

اولین سبک وزن بعد از شاید 40سال توانست مقام کسب کند 

که عضو تیم دانشـــگاه آزاد بود. نفرات دیگری هم بودند مثل 

پیمان جان، کیا قدمی، رسول معتمدی و... که به عضویت تیم 

ملی درآمدند و باید این را حاصل تلاش خود بازیکنان و زحماتی 

که کادرفنی برایشان کشیده است، بدانیم. ما هرچه از روز آغاز 

کارمان می گذشت، تیم کامل تر و قدرتمندتری می شدیم.

نقش دانشگاه آزاد در این موفقیت تیم وزنه برداری چقدر است؟
من باید به پتانســـیل های موجود اشاره کنم. اگر بی تعارف 

بگویم، دانشـــگاه آزاد یکی از بزرگ ترین دانشگاه های دنیا 

اســـت که در زمینه ورزش فعالیت می کند و ما این شرایط را 

داشتیم که اگر به طور مثال در اهواز باید بر روی تخته برویم، 

از امکانات اســـکان و دانشگاه اهواز استفاده کنیم. جا دارد 

از تمام واحدهای دانشگاهی سراسر کشور که امکانات خود 

را در اختیار ورزش دانشگاه قرار می دهند و برای اعتلای نام 

دانشگاه می جنگند و تلاش می کنند، کمال تشکر را داشته 

باشم. نکته بعدی هم این است که بسیاری از ورزشکاران ما 

در دهه دوم زندگی خود قرار دارند و بالطبع اکثر آنها دانشجو 

هم هســـتند و همین موضوع باعث می شـــود پیوند خوبی 

بین ورزشکاران و دانشـــگاه وجود داشته باشد. اینها تماما 

حمایت هایی است که دانشگاه از ورزشکارانش انجام می دهد.

غزالیان،سرمربیتیموزنهبرداریدانشگاهآزاداسلامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

شاگردانم برای نایب قهرمانی لیگ از جان مایه گذاشتند

آرش محمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مارسلودرگفتوگوبامارکا:

نمی خواهم از رئال بروم

مدافع باتجربه و متعهد تیم فوتبال 

باشگاه رئال مادرید اسپانیا در مصاحبه 

با حامی مالی برنابئو، روزنامه مارکا 

گفت: »هرگز نمی خواهم از اینجا بروم 

و رئال مادرید را ترک نخواهم کرد.«  مارسلو در پاسخ به این سوال که آیا شایعه 

انتقال او به یوونتوس صحت داشت یا خیر گفت: »وقتی رونالدو به یوونتوس 

رفت خیلی ناراحت شدم. این را به او هم گفتم و البته من حق نداشتم در کار 

او دخالت کنم. روزنامه ها همان روزها نوشتند مارسلو طاقت جدایی از رونالدو 

را ندارد و به زودی به یوونتوس خواهد رفت! حتی بعد از آن دیدم که هواداران 

یوونتوس هم قرار است به استقبال من بیایند و از شنیدن این خبر بسیار 

خوشحال شده بودند. این فقط یک شایعه بود و من خیلی تعجب کرده بودم. 

به هرحال برای یوونتوس و هوادارانش احترام قائل هستم اما باید بگویم هرگز از 

رئال مادرید نخواهم رفت.«

خبرنگار مارکا در ادامه می گوید: »البته رئال مادرید هم به راحتی تو را از دست 

نخواهد داد!«  مارسلو در واکنش به این کنایه می گوید: »این لطف باشگاه است 

و من به عنوان بازیکن وظیفه دارم شفاف سخن بگویم و واضح است که هرگز 

نمی خواهم از رئال مادرید بروم و دوست دارم فوتبال خود را در لباس رئال مادرید 

به پایان برسانم.«

مارسلو درباره مقایسه خودش با روبرتو کارلوس گفت: »من معتقدم قدیمی بودن 

بازیکنان دلیل بزرگ بودن آنها نیست. درواقع با کمی بی انصافی می خواهم 

بگویم همه پیشکسوت ها اسطوره نبوده اند اما در مورد روبرتو کارلوس حتما یک 

اسطوره است و من هرگز خود را در سطح او نمی بینم. مقایسه من با او درست 

نیست، هر بازیکنی مختصات خودش را دارد و من تلاش می کنم مارسلو باشم، 

همین و بس.«

مارسلو در پاسخ به سوالی درباره سرخیو راموس 

گفت: »من خیلی جوان بودم که راموس را درحال 

درخشش در سویا و سپس رئال مادرید دیدم 

و اکنون برای من یک معلم است و افتخار 

من این بوده که با او همبازی بوده ام. 

همه ما از شنیدن شایعه احتمال جدایی او 

از رئال مادرید ناراحت هستیم اما امیدوارم این 

هم یکی از همان شایعه های بی اساس باشد.«

مارسلو درباره زین الدین زیدان گفت: »شانس 

بزرگ زندگی من شاگردی زیدان است و این 

را هرگز فراموش نخواهم کرد. از او چیزهای 

بسیار زیادی یاد گرفته ام و خوشحالم که 

فوتبال من با او رنگ گرفت.«

مدافع رئال مادرید با اشاره به اوضاع 

کرونایی فوتبال نیز گفت: »لالیگا 

به زودی آغاز خواهد شد و بعید است 

که فدراسیون فوتبال اسپانیا زیر بار 

دستور دولت برود و فصل را تمام 

شده اعلام کند.«

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

 علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی در نشست خبری 

روز گذشته در پاسخ به این سوال که چرخه انتخابی برای 

المپیک اجرا خواهد شـــد یا نه، گفت: »حتما اجرا خواهد 

شـــد، اما بعد از شنیدن نظرات تمام کارشناسان و مربیان 

تیم های ملی به عنوان نفرات فنی؛ چرخه باید شفاف باشد. 

هدف ما هم این است تا عدالت رعایت شود. چرخه انتخابی 

تیم ملی حتما برای المپیک اجرا می شـــود. امسال برای 

المپیک، کار انتخابی از ماه های آبان یا آذر شروع می شود. 

این گونه نیست که کشتی گیری حسن یزدانی را ببرد و به 

المپیک برود. این یک چرخه است و حتما همه باید مسابقه 

بین المللی بدهند.« وی درمورد تعویق المپیک و سودش 

برای کشتی ایران عنوان کرد: »تعویق المپیک برای ما هم 

خوب شـــد و هم بد. این اتفاق درباره تمام کشور ها صادق 

اســـت، ممکن است برای همه در برخی موارد خوب یا بد 

شده باشد. شرایط برای همه یکی است. به عنوان مثال در 

کشتی آزاد علیرضا کریمی فرصت عمل پیدا کرد. درمقابل 

شاید حتی در کشتی فرنگی برای ما خیلی هم خوب نشده 

باشد، کشتی گیری مانند نجاتی باید یک سال دیگر وزنش 

را کنترل کند تا بتواند در همین وزن بماند که کار سختی 

است.« دبیر با بیان اینکه براساس طرحی که درنظر داریم 

برای سال های آینده برنامه ریزی کرده ایم، گفت: »فدراسیون 

کشـــتی در سال ها و ادوار قبل یعنی در 50 سال گذشته 

حتی یک برگ هم برنامه برای سال های آینده اش نداشته 

اســـت. نمی دانیم در چند سال دیگر کجای کشتی دنیا 

می خواهیم باشـــیم. ما طرحی را به نام طرح جامع توسعه 

آغاز کرده ایم. با دانشگاه شریف قرارداد بسته ایم و برنامه های 

کشتی تا 2028 را می نویسیم.«

رئیس فدراسیون کشـــتی درمورد انتخابات هیات رئیسه 

اتحادیه جهانی تصریح کرد: »قرار بود انتخابات در صربستان 

باشـــد که هنوز مشـــخص نیســـت در کدام کشور باشد. 

هیات رئیسه انتخابی اســـت و 13 نفر در آن حضور دارند. 

ســـوریان نماینده ما در اتحادیه جهانی است و ما پولی هم 

خـــرج نکردیم، یعنی نداریم کـــه خرج کنیم. ظرفیتی در 

فدراســـیون داریم و خود حمید سوریان هم ظرفیتی دارد. 

زورمان را برای حضور سوریان در اتحادیه جهانی می زنیم.«

دبیر درمورد اهمیت فعالیت های انستیتوی کشتی تصریح 

کرد: »برای انســـتیتو برنامه مفصلی داریم. اگر بخواهیم 

کشـــتی ایران تکان بخورد، باید سطح دانش فنی مربیان 

نونهالان و نوجوانان را بالا بیاوریم. کی روش روزی که در ایران 

بود می گفت وقتی من بروم شما جایگاه واقعی فوتبال تان را 

می بینید و متوجه می شوید من چه کاری انجام داده ام که 

حالا فهمیده ایم حرف درست و خوبی بود.«

دبیر:کیروشوقترفتنشحرفدرستیزد

در 50 سال گذشته کشتی ما یک برگ برنامه هم نداشته است


